
Stříbřec 2011 - páté setkání přátel na výlovu

  

19.10.2011

  

Opět po roce proběhlo setkání pěti ( tedy letos v podstatě tří + jako vždy skvělého Ing. Míry
Pavlíčka, kancléře Metrostavu ) spolužáků ze stavební fakulty ve Stříbřecké hospodě, kde
každoročně navštívíme výlov na některém okolním rybníku a pak při skvělých rybích
pochoutkách a tvrdém alkoholu probereme vše z historie i současnosti. Letošnímu setkání
nebyl přítomen prezident Metrostavu Jirka Bělohlav, a tak jsme pili i za něho. Já jsem tak trochu
trénoval na Náhorní Karabach, kam letím v neděli 23.10. opět s Garikem Avanesianem a
dalšími přáteli fotografy.
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